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Гражданско-правовой договор в классическом и современном понимании
В статье на основе доктрины и законодательства анализируется понятие «договор». Автор акцентирует 

внимание на понимании договора как соглашении сторон, исследует его гражданско-правовую природу. 

Приводятся доводы о современном расширительном понимании гражданско-правового договора, которое 

опосредовано его внедрением в частные и публичные правоотношения, а также развитием цифровых 

технологий. 
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A Civil Agreement in the Traditional and Modern Sense
The article analyzes the concept of “contract” on the basis of doctrine and legislation. The author focuses on 

the understanding of the contract as an agreement of the parties, examines its civil-legal nature. Arguments are 

given about the modern broad understanding of the “civil law contract”, which is mediated by its introduction 

into private and public legal relations, as well as the development of digital technologies.
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